



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

September 14–15, 2019

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone attending the 2019 Roncesvalles Polish Festival.

This annual event offers a wonderful opportunity to celebrate Toronto's vibrant Polish community. I am certain that everyone in attendance will enjoy the many activities planned for this year's edition of the festival, and will leave eager to learn more about Poland's rich history and culture.

I would like to commend the organizers for bringing this celebration to the community. Events such as this one remind us that diversity is Canada's greatest strength.

Please accept my best wishes for an enjoyable and memorable experience.

Yours sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada





PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Du 14 au 15 septembre 2019

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui assistent au Festival polonais de Roncesvalles 2019.



Cet événement annuel offre une merveilleuse occasion de célébrer la dynamique communauté polonaise de Toronto. Je suis convaincu que toutes les personnes qui participent à cet événement profiteront des nombreuses activités au programme du festival cette année et qu'elles auront envie d'en apprendre davantage sur le riche patrimoine historique et culturel de la Pologne.

Je tiens à remercier les organisateurs de cette fête d'en faire bénéficier la collectivité. Un événement comme celui-ci nous rappelle que la diversité est la plus grande force du Canada.

Je vous souhaite une expérience des plus agréables et mémorables.

Cordialement,

Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada